

Styremøte - Jæren Luftsportsklubb

Dato: 10.06.2026 kl. 18:00

Sted: Teams

Deltakere

- Kristine Håland
- Tommy Rasmussen
- Frode Engen
- Thomas Nødland
- Stian Sandve
- Ikke til stede: Eirik Bjerkebæk, Jostein Reinsnos og Carina Høie Østebø

Sak 1 - Økonomi (fast sak)

Klubben har en god økonomisk utvikling med økende saldo på konto. Det har vært lave utgifter til vedlikehold både i 2025 og så langt i 2026.

Klubben har mottatt kr 20 000 i støtte fra SpareBank 1 SR-Bank til innkjøp av vindmåler. Det forventes også støtte på kr 5 000 fra Norges Luftsportforbund (NLF). Totalt vil dette dekke om lag kr 25 000, som i praksis finansierer hele investeringen.

Sak 2 - Vindmålere og flysteder (fast sak)

- Vindmåler til Stokkafjellet/Ualand er bestilt. Klubben har mottatt kr 20 000 i støtte fra SpareBank 1 SR-Bank til innkjøpet, og det forventes ytterligere støtte fra NLF (ref sak 1).
- Frode orienterte om arbeidet med ny avtale for Dalsnuten. Gjeldende avtale er ifølge informasjonen i Flightlog utløpt for lengst, men dagens praksis tilsier at flyging fortsatt er tillatt. Styret mener likevel at det er hensiktsmessig å arbeide for en fornyelse av avtalen.

Styret foreslår å redusere det geografiske området som omfattes av avtalen. I dag strekker området seg langt ut i Gandsfjorden, noe det ikke er behov for. I stedet foreslås det at grensen trekkes langs kystlinjen. Dette kan gjøre det enklere å få avtalen fornyet.

Det ble også diskutert om dagens begrensninger knyttet til når flyging kan avklares med supervisor på Sola TWR fortsatt er nødvendige. Disse begrensningene ser ut til å være videreført fra tidligere avtaler med fallskjermklubben og praktiseres ikke ved paragliderflyging i dag.

Styret diskuterte videre utfordringer knyttet til hengflyging, hvor tårnet i enkelte situasjoner kan ha behov for å få flygere ned på kort varsel uten å ha en direkte kommunikasjonskanal til pilotene. Dette må tas hensyn til i arbeidet med ny avtale.

Frode utarbeider forslag til ny avtaletekst og sender denne til styret for gjennomgang.

Sak 3 - Faglig leder orienterer (fast sak)

Kursaktivitet

PP3-kurset som ble gjennomført i forbindelse med flyhelgen var svært vellykket. Det ble loggført mer enn 70 turer, over 20 timer på løft, og deltakerne opplevde helgen som svært lærerik.

Klubben mottar gode tilbakemeldinger fra andre klubber for måten besøkende piloter blir tatt imot og fulgt opp på.

Tur til Italia

Om lag 20 personer er påmeldt, i tillegg til følge, noe som gir totalt rundt 25 deltakere.

Det ble presisert at dette ikke er en offisiell klubbtur, men et privat initiativ hvor deltakelse skjer på eget ansvar og alt opplegg er frivillig.

Risikovurdering - Stokkafjellet/Ualand

Det ble orientert om risikovurderingen for Stokkafjellet/Ualand. Styret bekreftet at PP2-piloter kan fly på stedet dersom de har med seg en pilot som kjenner flystedet godt og er godkjent for utsjekk. Det ble også påpekt at vindmåleren kunne plasseres her under forutsetning av at området skulle være tilgjengelig som PP2-flysted.

Sak 4 - Rekruttering og kompetanseheving (fast sak)

Tandemflyging

Styret diskuterte bruk av klubbens tandemvinge.

Vingen oppbevares i klubbhuset, men benyttes i liten grad. Det ble påpekt at de fleste som flyr tandem benytter eget utstyr.

Det ble foreslått at Eirik tar vingen hjem for oppbevaring, da lagringsforholdene i klubbhuset ikke anses som optimale.

Tommy undersøker med Jostein om det finnes tidligere vedtak som hindrer at tandemvingen gjøres tilgjengelig for gratis utlån til klubbens medlemmer for ubetalte turer.

Sak 10 - Dugnad og organisering

Dugnad i Gjesdal 13. juni

Åtte personer er påmeldt.

Arbeidet vil hovedsakelig bestå av fjerning av tistler. Tommy tar med grillmat.

Grunneier vil prioritere hvilke områder som skal utbedres. Dette innebærer ikke nødvendigvis arbeid på landingsplassen.

Det skal også innhentes tillatelse til å felle trær bak klubbhuset.

Det ble opplyst at avtalen med grunneier etter alle solemerker vil bli videreført i sin nåværende form, med mindre det oppstår ekstraordinære forhold.

Sak 11 - Konkurransen

Faglig leder orienterte om premier til klubbens konkurranser.

Sak 12 - Leieavtale Gjesdal

Det er planlagt å inngå eller forlenge leieavtalen ved årsskiftet 2026/2027.

Styreleder vil komme tilbake med mer informasjon når dette foreligger.

Sak 13 - Klubbhus

Styret diskuterte videre bruk av klubbhuset og tilhørende strømkostnader.

Styret vil også undersøke muligheter for flere sosiale aktiviteter utenom flysesongen og presentere forslag på neste styremøte.